

Cairo, Egypt, September 10<sup>th</sup> 2023

القاهرة في : ١٠ سبتمبر ٢٠٢٣

**Attention: Dr. Zakaria Abdelfattah Hamza**  
Deputy Chairman, Disclosure & Corporate Governance  
Sector  
The Egyptian Exchange

الأستاذ الدكتور / زكريا عبد الفتاح حمزة  
نائب رئيس قطاع الإفصاح والحوكمة  
البورصة المصرية

Greetings,

تحية طيبة ... وبعد ،،،

Kindly note that the Board of Directors of Sixth of October for Development and Investment Company "SODIC" has resolved to the followings at the meeting convened September 7<sup>th</sup>, 2023: -

نتشرف بإفادة سيادتكم أن مجلس إدارة شركة السادس من أكتوبر للتنمية والاستثمار "سوديك" قرر في جلسته المنعقدة بتاريخ ٧/٩/٢٠٢٣ الموافقة على ما يلي:-

1- The Board unanimously approved the appointment Mr. Roque Manuel Solabarrieta Chelech, and Mr. Khalifa Mohammed Murad Hassan AIBlooshi as representative of Gamma Forge Limited in the company's Board of Directors, replacing Mr. Omar Mohammed Hassan Mehanna, and Mr. Amer Saleh Alameri.

١- وافق مجلس الإدارة بالإجماع على تعيين كل من الأستاذ / روكي مانويل سولابارييتا تشيليتش والأستاذ / خليفه محمد مراد حسن البلوشي - عضوين بمجلس إدارة الشركة ممثلين لشركة جاما فورج ليميتد بدلاً من كل من الأستاذ / عمر محمد حسن مهنا والأستاذ / عامر صالح العامري.

2- The Board unanimously approved the Reformation of the Board Executive Committee (EXCO) as follows:

٢- وافق مجلس الإدارة بالإجماع على إعادة تشكيل اللجنة التنفيذية للشركة، لتصبح علي النحو التالي:

No.	Name	Position
1-	Jonathan Michael Emery	Head of Committee
2-	Fahad Abdulla Mohamed Abdulla Al Mahmoud	Committee member
3-	David Manson Dudley	Committee member
4-	Damir Mesic	Committee member (Experienced)
5-	Cecilia Correa	Committee member (Experienced)
6-	Noura Yassin	Committee member (Experienced)
7-	Roque Manuel Solabarrieta Chelech	Committee member
8-	Magued Ahmed Samy Mohamed Sherif	Committee member

م	الإسم	الصفة
١-	جوناثان مايكل إميري	رئيس اللجنة
٢-	فهد عبد الله محمد عبد الله المحمود	عضو اللجنة
٣-	ديفيد مانسون دودلي	عضو اللجنة
٤-	دامير مسيك	عضو اللجنة (من ذوي الخبرة)
٥-	سيسيليا كوري	عضو اللجنة (من ذوي الخبرة)
٦-	نورا ياسين	عضو اللجنة (من ذوي الخبرة)
٧-	روكي مانويل سولابارييتا تشيليتش	عضو اللجنة
٨-	ماجد أحمد سامي محمد شريف	عضو اللجنة

\* The Committee has the right to invite other as it sees fit to attend the meeting.

\* ويحق للجنة دعوة من تراه لحضور الاجتماع.



Please be noted the abovementioned summary Board resolutions includes all material information and events which required to be disclosed in accordance with the Capital Market law, its Executive Regulations, and their relevant rules and resolutions.

Best regards,

Sixth of October for Development and Investment  
Company S.A.E "SODIC"

برجاء التكرم بالإحاطة بأن ملخص قرارات المجلس بعاليه يتضمن كافة المعلومات الجوهرية التي يجب الإفصاح عنها وفقاً لأحكام قانون سوق المال ولائحته التنفيذية والقواعد والقرارات الصادرة تنفيذاً لهما.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

شركة السادس من أكتوبر للتنمية والاستثمار ش.م.م "سوديك"

د. محمد عبد الحليم

